
Folketingets Boligudvalg

Dato: 23. april 2010

Under henvisning til Folketingets Boligudvalgs brev af 26. marts 2010

følger hermed socialministerens endelige svar på spørgsmål 274 (BOU 

Alm. del).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).

Spørgsmål 274:

”Hvad vil ministeren gøre for at afhjælpe, at mange boligejere anvender de-

res kældre til beboelse på trods af sundheds- og brandfare?”

Svar:

Der findes ikke noget grundlag for at antage, at mange boligejere anvender 

sundheds- og brandfarlige kældre til beboelse.

Der henvises i øvrigt til besvarelsen af spørgsmål 272 (BOU alm. del), hvoraf 

bl.a., fremgår, at kommunalbestyrelsen skal nedlægge forbud mod, at en 

bolig benyttes til beboelse eller ophold, hvis dette er forbundet med sund-

hedsfare.
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